
 Skanåkers krönika

Nostalgi ...

var inte vita som är normalt. Nej, nej, vi tre 
vikingar hade guldfärgade!

Vi ska betänka att skyttesporten har en an-
nan status ute i världen än den har i Sverige. 
Uniform (Sverige-märket inklusive tre kro-
nor) med vit skjorta och slips är snyggt och 
inger respekt.

Uniform betyder likformighet och att man 
tillhör något. Det ger i sin tur en omedve-
ten vilja att göra bra saker för lagets skull. 
Så var det för fyrtiofem år sedan och jag 
rekommenderar ledare att tänka på just de 
detaljerna.

Sverige � ck en världsmästare på luftgevär 
förra året. På idrottsgalan 22 januari röstades 
om årets bästa idrottsprestation. En diskus-
kastare (världsmästare) � ck priset och vår 
världsmästare kom långt ner på listan. Mil-
lioner skyttar slåss om att bli världsmästare, 
konkurrensen är monstruös. Jag bara frågar: 
hur många kastar diskus i världen???

Hälsningar
Ragnar Skanåker
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Behöver medlemmar i din förening bli professionellt tränade? Vill du förbättra ditt skjutre-
sultat och samtidigt också din koncentrationsförmåga? Ragnar Skanåker är " itigt anlitad i 
Sverige och utomlands som tränare. Kontakta honom via hans hemsida www.skanaker.se.

Första helgen i februari har Nederländerna 
sin årliga stora tävling för luft- och gevärs-
skyttar. Flera hundra skyttar samlas från hela 
världen. I år var ungefär 20 nationer där med 
olympiske tvåan från Brasilien i spetsen.

Sverige representerades av det självuttagna 
världsmästarlaget från Korea 1979. Unifor-
merna, som bilden till vänster visar, är fyrtio-
fem år gamla och märk väl, käre läsare, att vi 
kunde knäppa kavajerna ... 

Vi � rade alltså fyrtiofemårsjubileum med 
att ge oss in i leken med de stora grabbarna 
i öppen klass. Som bäst lyckades Weith An-
dersson med en 17:e plats. Sta# an Oskarsson 
tvåa och jag trea i vår interna kamp.

Jag tror att vi satte ett ino$  ciellt världsrekord 
för landslag med medelålder 80 år. Det måste 
kollas, men ...

Inget svenskt landslag i skytte har blivit så 
uppmärksammat som vi blev. Vi var med 
i massmedia i Den Haag och skrev många 
autografer. Vi hälsades speciellt välkomna 
av organisationen och våra nummerlappar 
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